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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2020/21:2955 Brottsförebyggande kameraövervakning 

Nyligen gjorde polisen ett tillslag i Staffanstorp mot kriminella som förvarade 
en stor mängd militära sprängmedel och automatvapen i 
klädinsamlingscontainer på en återvinningsstation i samhället. Staffanstorps 
kommun hade ansökt om kameraövervakning av återvinningsstationen men fått 
avslag från Integritetsskyddsmyndigheten och förvaltningsrätten. Ärendet är ett 
av åtskilliga där ansökan om kameraövervakning avslås, trots att det är alldeles 
uppenbart att kameraövervakning på de aktuella platserna skulle kunna bidra 
till minskad brottslighet och ökad trygghet för invånarna, utan att vara ett hot 
mot den enskildes integritet.

Jag vill därför fråga justitie- och migrationsminister Morgan Johansson:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att människors rätt att inte bli utsatta 
för brott ska beaktas av Integritetsskyddsmyndigheten? 

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-05-24
Besvaras senast
2021-06-02 kl. 12.00


